
Referat Ordinær Generalforsamling Fanø Vesterhavsbads Antenneforening 

Fredag d. 19. juli 2019, kl. 15:00-16:00 

 Hotel Fanø Badeland, Strandvejen 52, Fanø Bad. 

 

Josefine blev valgt som dirigent og konstaterede, at indkaldelse til generalforsamlingen er gjort 

rettidigt iflg. vedtægterne 

 

1. Afgivelse af formandens beretning om foreningens virksomhed i det forløbne år.  - v/ 

Josefine Bican 

 

Aftalen med Nordby Antenneforening er blevet forlænget til 20/12-2020. 

Der har ikke været yderligere aktivitet i løbet af året grundet dødsfald i bestyrelsen. 

 

2. Fremlæggelse af det reviderede årsregnskab til godkendelse - v/ Josefine Bican 

Regnskabet blev godkendt 

3. Fastsættelse af tilslutningsafgift for nye medlemmer i det kommende år og næste års 

kontingent. Såfremt driften er outsourcet, jfr. § 10, oplyses de aftalte afgifter. 

 

Grundet de forhåndenværende omstændigheder foreslås det, at bestyrelsen kontakter 

Nordby Antenneforening ang. tilslutningsafgift og kontingent. Da har vi pt. Ikke oplysninger 

derom. 

 

Dette blev vedtaget. 

 

4. Valg af bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter. 

 

Anker Mejnertz, Lærken, Nonboevej 25 stiller op som formand. 

Michael Ovesen, Abelone, Dalen 32  

Annette Niebuhr, Safarigården, Dalen 62  

 

Suppleanter 

Klaus Thyssen, Sønderklit 36 

Jens Jørgen Mose, Bankebo, Kystvejen 5 

 

Alle blev valgt 

 

5. Beslutning om, hvorvidt indeværende års regnskab skal forsynes med 

revisorerklæring og i givet fald valg af revisor og revisorsuppleant. 

 

Bestyrelsen foreslår valg af Simon Hessellund, Sædding Revision ApS. 

 

Dette blev vedtaget 

 

6. Evt. 

 



Under eventuelt kom forslag om at blive sammenlagt med Nordby Antenneforeningen, da 

det alligevel var dem der styrede det hele. 

Hertil blev svaret at bestyrelsen vil tale om forskellige muligheder. Evt. salg til anden 

udbyder hvis muligt sammenlægning med Nordby eller om den skal kører vider selv. 

 

Se tillige referat fra 2018:  

 

Herefter sluttede generalforsamlingen vedr. Antenneforeningen. 

 

Referatet godkendt af den fungerende formand, Jørgen Kjems og dirigenten, Josefine 

Bican.  

 

 


